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Oœwiadczenie skierowane do ministra infrastruktury Cezarego Grabarczyka

Szanowny Panie Ministrze!
Do mojego biura wp³ynê³o pismo przewodnicz¹cego Rady Miasta Lublina maj¹ce nastêpuj¹c¹ treœæ.
„W ostatnim czasie Polskie Linie Kolejowe przedstawi³y plan modernizacji linii kolejowych w Polsce do

2015 r. Jak informuj¹ media, PLK z zaoszczêdzonych w tym roku pieniêdzy (4,3 miliarda z³) zamierza wy-
remontowaæ kilkaset kilometrów torów. Jedyne po³¹czenia na œcianie wschodniej, które s¹ przewidziane
do remontu, to trasy do Bia³egostoku i Rzeszowa. Lublin po raz kolejny zosta³ pominiêty. Nie muszê prze-
konywaæ, jak wa¿na dla mieszkañców naszego województwa jest trasa E7. Jej modernizacja mog³aby
w prosty sposób skróciæ podró¿ do Warszawy. Jest to wa¿ne równie¿ w aspekcie zbli¿aj¹cych siê rozgry-
wek EURO 2012; trasa Warszawa – Lublin – Dorohusk jest najszybszym po³¹czeniem pasa¿erskim
z Ukrain¹. Tymczasem rzecznik prasowy PLK informuje, ¿e po³¹czenia pasa¿erskie nie s¹ przez nich trak-
towane priorytetowo. Jest to co najmniej dziwne w aspekcie opublikowanego ostatnio raportu NIK, który
surowo traktuje stan przygotowañ infrastruktury (równie¿ kolejowej) do zbli¿aj¹cych siê mistrzostw”.

Nastêpnie przewodnicz¹cy rady zwraca siê z apelem o podjêcie dzia³añ, których celem bêdzie w³¹cze-
nie trasy E7 w plan modernizacji polskich torów w najbli¿szym czasie.

W zwi¹zku z tym, maj¹c na uwadze rozwój Lubelszczyzny, zwracam siê do Pana Ministra z proœb¹
o uwzglêdnienie wniosku i w³¹czenie trasy E7 w plan modernizacji polskich torów.
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